
Svar på Interpellation skolskjuts på lika villkor 

 

Tack Caroline för dina frågor. 

I din inledande text så beskriver du att föräldrar fått överklaga till kammarrätten. Lekeberg som 
kommun överklagade till kammarrätten utifrån inrådan av förvaltningsrättens handläggare, då vi 
själva vart förvånade i detta, då två olika domar från förvaltningsrätten bedömde det olika, Här 
ifrågasatte vi rättssäkerheten i frågan och ansåg det nödvändigt att utreda frågan vidare för att få ett 
säkrare svar. För mig är det viktigt att kommunen gör rätt, och en överklagan till kammarrätten skulle 
kunna fastställa det då förvaltningsrätten uppenbart gav olika besked, och jag välkomnar också 
kammarrättens dom i detta.  

 

När det kommer till dina frågor 

1. Kommer Lekebergs kommun fortsatt neka skolskjuts enligt tidigare bedömningsgrunder 
som kammarrätten avvisat? 
 
Nej, barn som behöver gå på väg 566 mellan Hidinge skola och skärmatorp bedöms idag ha 
trafikfarlig väg till skolan. Däremot så kan förutsättningar och analyser ändras och göras om. 
En väg som bedöms trafikfarlig behöver inte per automatik bedömas trafikfarlig i framtiden. 
 

2. Kommer kammarrättens domar användas som prejudikat och appliceras även på andra 
skolskjutsärenden/vägsträckor? 

Hur detta skulle ske är för mig oklart – domarna tar fasta på två specifika vägavsnitt och 
analyserar dessa utifrån sikt, trafikintensitet och utrymme för barnen. Detta är en prövning 
som behöver göras i varje enskild/individuellt fall. Däremot så kan även förutsättningar och 
analyser även ändras här. En väg som idag anses trafiksäker behöver inte per automatik 
bedömas trafiksäker i framtiden. 
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